

Title (en)
Transport and sale pallet.

Title (de)
Als Versand- und Verkaufseinheit ausgebildete Palette.

Title (fr)
Palette d'expédition et de vente.

Publication
EP 0238072 A2 19870923 (DE)

Application
EP 87103999 A 19870318

Priority
DE 3609606 A 19860321

Abstract (en)
The pallet made of folding material is used for receiving and displaying layers of goods situated one above the other and has tray-shaped receptacles for the goods which leave the inserted goods free at the front (4) and at the side walls (3) of the receptacles at least in their upper part. Furthermore, the pallet has in each case at least two receptacles arranged adjacently to form a group, the adjacently arranged groups of receptacles being enclosed at the sides and at the rear in each case by a U-shaped part and a collection tray being provided with a peripheral edge (9) on its top side, into which the receptacles of the upper layer in each case can be inserted. <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird eine als Versand- und Verkaufseinheit ausgebildete Palette mit einem Aufbau aus Faltpapier zur Aufnahme und Darbietung von übereinander befindlichen Lagen von Waren mit schalenförmigen Aufnahmebehältern für die Waren, die die in sie eingesetzten Waren an den Vorderseiten (4) und an den Seitenwänden (3) der Aufnahmebehälter zumindest in ihrem oberen Teil frei lassen, ferner mit jeweils wenigstens zwei zu einer Gruppe nebeneinander angeordneten Aufnahmebehältern, wobei die nebeneinander angeordneten Gruppen der Aufnahmebehälter an den Seiten und an der Rückseite jeweils von einem U-Teil umschlossen sind, und wobei eine Sammelschale mit einem umlaufenden Rand (9) an ihrer Oberseite vorgesehen ist, in die die Aufnahmebehälter der jeweils oberen Lage eingesetzt werden können.

IPC 1-7
B65D 5/52; B65D 71/00

IPC 8 full level
B65D 5/00 (2006.01); **B65D 5/52** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/001 (2013.01); **B65D 5/5206** (2013.01); **B65D 71/0096** (2013.01); **B65D 2571/00043** (2013.01)

Cited by
WO9824707A1; WO9715510A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0238072 A2 19870923; EP 0238072 A3 19890315; DE 3609606 A1 19871001; DE 3609606 C2 19890119

DOCDB simple family (application)
EP 87103999 A 19870318; DE 3609606 A 19860321